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Komise prevence kriminality Rady Karlovarského kraje 

 

 

 

U s n e s e n í 

z 11. zasedání Komise prevence kriminality Rady Karlovarského kraje 

konaného dne 20.12.2017 v 10.00  hodin v sídle Krajského úřadu Karlovarského kraje, budova A, 

zasedací místnost 118A. 

 

 

Přítomni :  Renata Oulehlová, JUDr. Josef Kvasnička, MUDr. Karel Moravec, Ing. Jiří 

Nešpor, Ing. Vojtěch Seidl, Karel Vít, Bc. Jan Picka  

Omluveni : Miroslava Petříková, DiS., Bc. Martin Nikodém, Daniela Bílá, Bc. Pavel 

Čekan, Roman Bílský 

Neomluveni:   - 

Ostatní zúčastnění: - 

 

Jednání zahájila v 10.00 hodin a ukončila v 11.10 hodin předsedkyně Komise prevence kriminality 

Rady Karlovarského kraje (dále jen „komise“), Renata Oulehlová.  

Členové Komise prevence kriminality Rady Karlovarského kraje schválili následující program: 

 

1) Zhodnocení roční činnosti Komise prevence kriminality 

2) Příprava plánu práce na rok 2018 

3) Diskuse a závěr 

 

pro: 7 proti: 0 zdržel se: 0 

 

Program jednání: 

Ad 1) Zhodnocení roční činnosti Komise prevence kriminality  

 

Předsedkyně komise zhodnotila činnost Komise prevence kriminality za rok 2017, kdy připomněla 

zajímavou návštěvu organizací Kotec o.p.s. a Světlo Kadaň, z.s., které poskytují sociální služby 

drogově závislým a dále seznámení se s technikou sebeobrany Krav Maga a činností městských 

policií Sokolov a Karlovy Vary. Následně byli jednotliví členové vyzváni, aby sami zhodnotili 

činnost komise v roce 2017. 

 

Bc. Jan Picka 

Zhodnotil, že je žádoucí, aby Komise prevence kriminality zasedala každý měsíc. Přítomné členy 

pozval na prohlídku projektu Protidrogový vlak, který bude v Sokolově na jaře 2018. Dále zdůraznil 

potřebu propojení  Protialkoholní záchytné stanice Sokolov s oddělením psychiatrie v Nemocnici 

v Ostrově. Dále hovořil o potřebě v roce 2018 informovat širokou veřejnost o existujících 

problémech oblasti bezpečnosti. 

 

Ing. Jiří Nešpor 

Zpochybnil funkci Komise ve smyslu poradního orgánu kraje a dále kladně hodnotil realizaci 

projektu Asistent prevence kriminality a snahu města Sokolov čelit obchodu s chudobou 

prostřednictvím obecně závazné vyhlášky. 
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Karel Vít 

Hovořil o svých aktivitách ve městě Nejdek, především v oblasti drogové problematiky na 

základních školách, jakými je distribuce drog, experimentování s užíváním, aj.,) a poukázal na 

nepříliš horlivý přístup Policie ČR.  

 

JUDr. Josef Kvasnička 

Vyjádřil nespokojenost s nepředkládáním žádných návrhů Radě KK a tedy s malou iniciativností 

Komise prevence kriminality. Podotkl, že často bývá opomíjena kriminalita hospodářská a rád by 

na některém z jednání Komise prevence kriminality hovořil s příslušníky hospodářské kriminality 

policie. Dále bych chtěl vyvinout iniciativu ve smyslu úpravy vyplácení sociálních dávek, 

především ve smyslu motivace do zaměstnání osob, které pobírají sociální dávky.  Dále poukázal na 

vězněné osoby, které ve výkonu trestu nepracují a jejich pobyt je tak na vrub plátců daní. Uložený 

trest vězněným by tak neměl spočívat pouze v omezení svobody, ale též v uložení „pracovní“ 

povinnosti. Takovéto a obdobné podněty by rád předával Radě KK.  

Předsedkyně komise p. Renata Oulehlová doplnila, že iniciativy popisované JUDr. Kvasničkou jsou 

problémy celospolečenské a na nutnost jejich řešení upozorňují představitelé měst a krajů již delší 

dobu. Dodala, komise prevence kriminality je především iniciačním a poradním orgánem Rady 

Karlovarského kraje.  

 

Ing. Vojtěch Seidl 

Kladně zhodnotil realizované dva semináře Krajským úřadem KK, odborem bezpečnosti a 

krizového řízení, na téma Online bezpečnost a Bezpečná škola. 

 

MUDr. Karel Moravec 

Upozornil na potřebu existence nástroje, který v případě náznaku výskytu domácího násilí, jemně a 

diskrétně oddělí násilníka od oběti.  Je na místě, aby všichni výkonní v této oblasti byli v kontaktu, 

věděli o sobě a pravidelně se scházeli, dále navrhl,  aby se Komise prevence kriminality zabývala 

možností existence privátního vězeňství.  

usnesení č. 11/12/17 

Komise prevence kriminality doporučuje Radě Karlovarského kraje, aby iniciovala vznik pracovní 

skupiny na řešení domácího násilí, při Policii ČR.  

 

pro: 7 proti: 0 zdržel se: 0 

 
 

 
    

Ad 2) Příprava plánu práce na rok 2018 

Plán práce pro rok 2018 bude projednán na lednovém jednání Komise prevence kriminality. 

Uvedla, že na toto jednání budou přizváni zástupci intervenčního centra. V projednávané věci 

nebylo přijato žádné usnesení. 

 

Ad 3) Diskuse a závěr 

 Další jednání komise je plánováno na 24.1.2018 v 15.00 hodin v sídle Krajského úřadu 

Karlovarského kraje 

  

V Karlových Varech dne  22.12.2017 

Zapisovatelka: Ing. Bc. Šárka Benešová 

(zpracovala dle pořízeného zvukového záznamu z jednání) 

 

                          

 Renata Oulehlová v.r. 

 předsedkyně Komise prevence kriminality 

 Rady Karlovarského kraje 


